
                                        

 

 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA  
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR-SUŠAK 
Vijeće mjesnog odbora Centar-Sušak 
 
KLASA: 024-05/22-01/25 
URBROJ: 2170-1-09-10-22-10 

 
Rijeka, 19.05.2022. 

    
ZAPISNIK S 35 sjednice VIJEĆA MJESNOG ODBORA CENTAR - SUŠAK 

održane  19. svibnja 2022. godine (četvrtak) u 19.30 sati u prostorijama mjesne 
samouprave, Ružićeva 14 

 
 
 

 Prisutni: 
- Mirjana Vasić, Ivanka Smojver, Nives Borozan, Robert Baus, tajnik MO 

 
Predsjednica VMO Mirjana Vasić predložila je sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Tekuća komunalna pitanja 
2. Razno 

 
 
Koji je jednoglasno prihvaćen. 
Zapisnik s 34. sjednice jednoglasno prihvaćen. 
 
AD 1 
 
        Tajnik MO izvijestio je Vijeće MO da je u sanirano uleknuće na nogostupu u Ružićevoj ulici 
kod k.br. 10   

          Predsjednica  VMO izvjestila je Vijeće da je 29.travnja održan sastanak s predstavnicima 
Rijeka plus-a, a na inicijativu direktora g. Smojvera i u cilju upoznavanja s predstavnicima MO-
a, aktualnom problematikom mjesnog odbora po pitanjima iz nadležnosti RP, te definiranja 
načina daljnje suradnje, komunikacije i sl. 
          Uz nju, sastanku je bio nazočan i tajnik Mo te g. Smojver s najbližim suradnicima.    

          Nakon pozdravne i uvodne riječi g. Smojvera, predsjednica VMO se zahvalila na pozivu i 
organiziranom sastanku, naglasivši kako je područje MO Centar-Sušak koje se nalazi u najužem 
centru grada jedno od onih MO-a gdje je prometno opterećenje najveće (kako onog u kretanju, tako 
onog u mirovanju) te da neka kvalitetnija rješenja svakako traže proaktivan pristup stručnih službi 
Grada Rijeke i Rijeka plus-a, a sve u postizanju optimalnih rješenja i za funkcioniranje grada, ali i za 
kvalitetu života stanara ovog dijela grada. Pritom je posebno istaknula problem nejasno i nelogično 
definiranih parkirnih zona gdje stanovnici, primjerice, Ružićeve i Račkoga ne mogu parkirati u zoni 
„centar“ (Školjić otok) ili dijelu zone „sjever“ (Školjić kod Autotroleja, Vodovodna) već samo u zoni 
„istok“ iako su im prethodno navedena parkirališta daleko bliža. 
       G. Smojver je naglasio kako su svjesni problema i nejasnoća te je u pripremi projekt redefiniranja 
parkirnih zona u gradu i izmjene cjenika, a što bi trebalo ići u smjeru destimulacije dolazaka u grad 
osobnim automobilima uz istovremeno omogućavanje lakšeg iznalaženja parkirnih mjesta za 
stanare. 
 Što se tiče komunikacije između MO-a i RP , RP je otvorio mali adresu info@rijeka-plus.hr 
putem koje preporučuje svu službenu korepondenciju. Također je zamolba RP da se i komunikacija 
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između RP i građana nastoji što više usmjeriti preko mjesnih odbora  obzirom da je smatraju 
operativnijom, bolje struktuiranom i s boljim rezultatima no što je to komunikacija s pojedinim 
građaninom po pojedinom problemu (isključivo iz ovoga su naravno neposredni odnosi između 
građana po pitanju kazni za parkiranje i drugih neposrednih javnih usluga između RP i pojedinaca i 
sl.).   
 
      Vijeće je prihvatilo informaciju sa sastanka.  
 
AD 2  
 
 Kako pod točkom razno nije bilo rasprave sa zaključcima, predsjednica VMO je u 20:30 
zaključila sjednicu. 
 
 
 
Zapisničar:                                                                                                za VMO 
Tajnik MO                                                                                             Predsjednica    
Robert Baus                                                                                         Mirjana Vasić 


